



ismus
studievereniging voor politicologie
Postbus 9108
6500 HK Nijmegen
kantoor: Thomas van Aquinostraat 5.0.03
internet: www.ismus.nl
e-mail : info@ismus.nl
telefoon: 024-3611659

1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28
29
30
31
32
33
34
35
36

Notulen 46^{ste} Algemene Ledenvergadering d.d. (14 april 2014)

Aanwezig voor de pauze:

Ruud Penders, Dyon Bambacht, Maren Backbier, Manouk Smeets, Remco Frank, Gijs Swennen, Lars Meijer, Henri van Omme, Jeroen Hellebrekers, Quintano Codrington, Steffen Westerbürger, Stan van Moorsel, Yaël van Drunen, Tom Groot Haar, Thom Dijkstra, Thomas Linders, Lowieke Vermeulen, Luuk Mevis, Sandra Arntz

Afwezig met kennisgeving:

-

Machtigingen voor de pauze:

Max Hoofwijk machtigt Ruud Penders
Roel Gremmen machtigt Dyon Bambacht
Rosan Koolen machtigt Jeroen Hellebrekers
Mark Vlek de Coningh machtigt Jeroen Hellebrekers
Oskar Verholt machtigt Thomas Linders

Stemgerechtigden aanwezig: 19

Stemgerechtigde machtigingen: 5

Stemgerechtigden totaal: 24

Aanwezig na de 1^e pauze:

Ruud Penders, Dyon Bambacht, Maren Backbier, Manouk Smeets, Remco Frank, Gijs Swennen, Lars Meijer, Henri van Omme, Jeroen Hellebrekers, Quintano Codrington, Steffen Westerbürger, Stan van Moorsel, Yaël van Drunen, Tom Groot Haar, Thom Dijkstra, Thomas Linders, Lowieke Vermeulen, Luuk Mevis, Sandra Arntz, Tom Dymanus

Afwezig met kennisgeving:

-

Machtigingen na de 1^e pauze:

Max Hoofwijk machtigt Ruud Penders

37 Roel Gremmen machtigt Dyon Bambacht
38 Rosan Koolen machtigt Jeroen Hellebrekers
39 Mark Vlek de Coningh machtigt Jeroen Hellebrekers
40 Oskar Verholt machtigt Thomas Linders

41

42 **Stemgerechtigden aanwezig: 20**

43 **Stemgerechtigde machtigingen: 5**

44 **Stemgerechtigden totaal: 25**

45

46 **Agenda:**

47 1) Opening

48 2) Mededelingen

49 3) Vaststellen agenda

50 4) Bespreking notulen 45^{ste} ALV

51 5) Stemming notulen 45^{ste} ALV

52 6) Bespreking AC/GA Nijmegen

53 7) Bespreking begroting AC/GA Nijmegen

54 8) Stemming begroting AC/GA Nijmegen

55 9) W.V.T.T.K.

56 10) Rondvraag

57 11) Sluiting

58

59 **Opening**

60 Ruud Penders opent om 20:03 uur de ALV en presenteert de feitjes van de dag.

61

62 **Mededelingen**

63 Ruud Penders geeft aan dat er geen mededelingen zijn.

64

65 **Vaststellen agenda**

66 Ruud Penders vraagt of er op- of aanmerkingen zijn op de agenda. Wanneer dit niet het geval is, vraagt
67 of de agenda vastgesteld kan worden.

68

69 **Bespreken notulen**

70 Ruud Penders geeft aan dat de notulen per pagina behandeld worden.

71 Jeroen Hellebrekers vraagt of het mogelijk is om alleen te pagina's te noemen waar op- of
72 aanmerkingen op zijn.

73 Ruud Penders geeft aan dat er gewoon per pagina behandeld zal worden.

74

75 *Pagina 2*

76 Tom Groot Haar geeft aan dat hij niet aanwezig was bij de rondvraag.

77 Ruud Penders geeft aan dat hij dacht dat Tom Groot Haar toen al aanwezig was.

78 Tom Groot Haar geeft aan dat hij pas na afloop van de ALV binnenliep.

79 Ruud Penders geeft aan dat het zal worden aangepast.

80 Yaël van Drunen geeft aan dat zij er ook nog niet was.

81

82 *Pagina 13*

83 Steffen Westerburger vraagt zich af of hij in de vorige notulen de vereniging een laffe vereniging heeft
84 genoemd. Daarnaast vraagt hij zich af of hij ook Ruud Penders de womanizer uit het zuiden heeft
85 genoemd.

86 Ruud Penders geeft aan dat dit het geval was.

87

88 **Stemming notulen**

89 De notulen worden per acclamatie aangenomen.

90

91 **Bespreking AC/GA Nijmegen**

92 Ruud Penders geeft aan dat hij drie punten zal toelichten, namelijk hoe het congres tot stand is
93 gekomen, hoe het congres eruit zal zien en de financiering hiervan. Hij zal deze punten toelichten en
94 daarna is er ruimte voor vragen. Over de brief van de voorzitter van IAPSS, Philipp Aepler, kunnen ook
95 vragen gesteld worden. Allereerst hoe het congres tot nu tot stand is gekomen. Rond oktober is er
96 besloten om een congres te organiseren. Dit is toen in vrij korte tijd besloten. In Montenegro werd
97 duidelijk hoe een congres eruit ziet en doordat er een korte tijdplanning was, was er geen tijd voor een
98 ALV. Zodoende is toen besloten te zijner tijd een ALV te houden wanneer er meer bekend was. Verder
99 hebben we bij andere ALV's het congres ook behandeld en bij de sollicitaties zullen we dit ook
100 meegeven aan de kandidaten.

101 Quintano Codrington vraagt of er geen tijd was tussen het congres in Montenegro en het bid om een
102 ALV te houden. Hij vraagt zich af hoe kort deze tijd was.

103 Ruud Penders geeft aan dat hij het niet precies weet maar dat voor een ALV er twee weken van te
104 voren een uitnodiging gestuurd moet worden.

105 Quintano Codrington vraagt zich af wanneer het bid ingeleverd moest worden.

106 Ruud Penders geeft aan dat dit begin november moest worden ingeleverd en dat hij eind oktober uit
107 Montenegro is teruggekomen. Er werd al veel gepraat over het congres en als de deadline gemist werd
108 dan konden we pas weer lente 2015 proberen een congres te organiseren. Dan was het niet meer in
109 het huidige bestuursjaar en dan kond de huidige commissie er niet aan meewerken terwijl ze het willen
110 doen. Daarom hebben we het toen gedaan. Max Hoofwijk, oud-voorzitter, heeft in zijn jaar een mail
111 gestuurd over een eventueel congres en maar één reactie gehad. We hebben het op de kamer
112 gevraagd en daar meer reacties gekregen. De commissie is in november begonnen en er zitten drie
113 bestuursleden in de commissie.

114 Verder zal er nu gesproken worden over hoe het congres eruit zal zien. Het congres zal vijf dagen duren
115 waarvan vier dagen Academische Conferentie (AC) en één dag Algemene Ledenvergadering (GA). De
116 AC is toegankelijk voor iedereen en de GA alleen voor leden. AC duurt van maandag 20 oktober tot en
117 met donderdag, waarna op vrijdag 24 oktober de GA zal plaatsvinden. Woensdag zal er een excursie
118 zijn naar Den Haag waar we de hoofdstad van vrede en justitie laten zien aan de buitenlanders. Op de
119 universiteit is alles geregeld. De faculteit betaalt de zalen want dat kan onze vereniging niet betalen.
120 De opening zal plaatsvinden op het gemeentehuis waarna er een borrel is op kosten van de vakgroep.
121 De burgemeester en het College van Bestuur (CvB) komen spreken op de opening. Daarna is er gewoon
122 een congres en in Den Haag zullen we mooie instituten laten zien. Donderdag kunnen de mensen die
123 alleen voor de AC komen naar huis en dan is vrijdag de GA. Deze zal plaatsvinden op het provinciehuis
124 in Arnhem, in de statenzaal, waar we een lunch en koffiebreek krijgen op kosten van de provincie. In
125 de begroting staat deze nog niet aangezien we de toezegging nog niet op papier hebben staan. Dit is
126 allemaal controleert door het bestuur van IAPSS en ze hebben hun op- en aanmerkingen gegeven. De

127 financiën worden gedaan door Maren Backbier en na aftreden zal zij eventueel opnieuw kunnen
128 aantreden voor alleen het congres. Daarom hebben we juridisch advies gevraagd aan
129 rechtenstudenten en die gaven aan dat Maren Backbier plaats moet nemen in een speciale commissie
130 die de boekhouding gaat bijhouden. Ze heeft niet het recht om contracten te tekenen maar kan wel
131 onder vertrouwen van de nieuwe penningmeester de boekhouding bijhouden. Dit is volgens hen en
132 ons de beste oplossing. De winst en verlies gaan naar ismus, want ismus organiseert, maar bij goed
133 financieel verloop zal IAPSS en ismus samen de verliezen bekijken en dan zal de IAPSS ons daarin
134 ondersteunen. Het SNUF geeft geen geld maar een garantiesubsidie achteraf. Hiervoor moet nog wel
135 een begroting voor worden ingestuurd maar er is in principe door Jeroen Pohlmann, directeur van het
136 SNUF, dat we € 3000, - kunnen verhalen bij het SNUF. Daarboven moeten we kijken bij de IAPSS of de
137 vakgroep of zij ons willen ondersteunen. Ten slotte, we hebben een goede begroting en een grote post
138 onvoorzien. Hier kunnen we ook veel mee opvangen. Ruud Penders vraagt of er nog vragen zijn over
139 hetgeen wat hij gezegd heeft.

140 Lars Meijer geeft aan dat in de bijlage van de begroting nog niets staat vastgelegd op de housing van
141 de deelnemers.

142 Ruud Penders geeft aan dat dit klopt. Er zijn weinig mogelijkheden en het doel was slapen in een hostel
143 in Berg en Dal. Nu wordt er gekeken bij het Belvoir naar een nieuwe offerte, die gunstiger was dan de
144 vorige, maar er is nog niets vastgesteld en daarom niet opgenomen.

145 Lars Meijer vraagt of het Belvoir bij de Waalbrug ligt.

146 Steffen Westerburger bevestigt dit.

147 Ruud Penders geeft aan dat dit donderdag wordt vastgelegd.

148 Thom Dijkstra wil zijn complimenten geven voor het congres. Het ziet er goed uit en het zal ismus goed
149 op de kaart zetten. Wel heeft hij vragen over de financiën. Het is duidelijk hoe het bij verlies wordt
150 opgelost maar wat is de bedoeling bij winst.

151 Ruud Penders geeft aan dat dit ten behoeve van ismus vallen.

152 Steffen Westerburger geeft aan dat wat vaak gebeurt dat winst niet het doel is maar dat er nog nooit
153 verlies is gedraaid. Er is altijd winst gemaakt. De commissie zal niet aansturen op winst noch verlies.
154 Hij is van mening dat er gestreefd moet worden naar quitte spellen en eventuele winst moet
155 terugvloeien in het congres.

156 Thom Dijkstra geeft aan dat Maren Backbier de penningmeester is van de organiserende commissie
157 en vraagt zich af of Maren Backbier dit ook na aftreden blijft.

158 Ruud Penders geeft aan dat zij in de commissie wel is maar bij ismus niet.

159 Maren Backbier geeft aan dat ze zal handelen op basis van vertrouwen gegeven door het nieuwe
160 bestuur.

161 Tom Groot Haar vraagt of dit niet tot gevolg heeft dat alles door elkaar gaat lopen, met de begrotingen
162 en in Conscribo.

163 Maren Backbier geeft aan dat er goede afspraken gemaakt moeten worden en er zijn twee aparte
164 rekeningen, één voor ismus en één voor het congres. Het loopt langs elkaar om zo het niet in de war
165 te raken en fouten te voorkomen. Ze moet in Conscribo kunnen en ze gaat de Kascontrolecommissie
166 in maar in gesprek met de toekomstige penningmeester moeten alle problemen worden opgelost. Ze
167 hoopt op een goede penningmeester die dit kan.

168 Thomas Linders geeft aan dat het nieuwe bestuur verantwoordelijk is en dat die dit van haar
169 overneemt. De financiering van het congres valt dan op hun bordje. Hij stelt voor dat Maren niet moet
170 aftreden tot na het congres.

171 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat zij dan verantwoordelijk is voor alles, niet alleen de financiën van
172 het congres.

173 Thomas Linders geeft aan dat er vier van de vijf gedessacieerd worden.

174 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat Maren Backbier dan verantwoordelijk blijft voor al het beleid, ook
175 die van het nieuwe bestuur.

176 Ruud Penders geeft aan dat ze dan volledige verantwoordelijkheid heeft over alle beleidsterreinen.

177 Tom Groot Haar vraagt wanneer de aanmeldingen voor het congres geopend worden.

178 Ruud Penders geeft aan dat dit voor mei/juni gepland staat.

179 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij hoopt dit binnen twee weken te realiseren.

180 Ruud Penders geeft aan dat de commissie er naar zal kijken.

181 Tom Groot Haar vraagt hoe de communicatie gaat naar andere continenten.

182 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat dit via het internet gebeurt. Het kan via Facebook, zoals die van
183 IAPSS met 31.000 likes, of via de site van IAPSS. Daarnaast veel positieve geluiden gehoord vanuit
184 Griekenland, waar het vorige congres was, dat ze graag willen komen.

185 Steffen Westerburger verwacht zelf meer aanmeldingen dan dat er plaatsen zijn.

186 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat wordt bepaald op wie het eerst betaalt, die komt.

187 Steffen Westerburger geeft aan dat er een limiet zit aan lokalen en huisvesting. Er kunnen maximaal
188 150 buitenlanders komen.

189 Ruud Penders geeft aan dat na het vaststellen van de locaties er gekeken kan worden naar het
190 maximaal dat er kan komen.

191 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat er dan inderdaad pas gekeken gaat worden.

192 Steffen Westerburger geeft aan dat er ook gekeken gaat worden naar bepaalde typen mensen uit
193 landen om die uit te nodigen.

194 Maren Backbier geeft aan dat er met name een limiet zit op de huisvesting. Zonder huisvesting kunnen
195 ze gewoon zonder extra kosten aannemen.

196 Steffen Westerburger geeft aan dat hij niet weet hoe iedereen hier overdenkt maar hij is van mening
197 dat ismus het congres organiseert en daarom niet kosteloos kan meedoen. Er zijn vier pakketten,
198 namelijk AC/GA en dan met of zonder huisvesting. Het gaat vooral over de groep GA zonder
199 huisvesting, misschien ook die naar de GA gaan. Dit gaat over € 8, - per persoon.

200 Ruud Penders geeft aan dat hier gewoon kosten bijkomen en dat dit bij het PiP-congres zo was en dus
201 ook hierbij.

202 Tom Groot Haar geeft aan dat hij heeft gehoord dat buitenlanders er soms erg ruw aan toegaan. Hij
203 vraagt zich af of ismus hier dan verantwoordelijk voor is.

204 Ruud Penders geeft aan dat er naar gekeken moet worden en dat in het contract moeten komen staan
205 dat de studenten zelf verantwoordelijk zijn voor eventuele schade, niet ismus.

206 Steffen Westerburger geeft aan dat in Montenegro er iemand was die door de lattenbodem was
207 gezakt, door de drank en zijn gewicht. In de bepalingen staat dat zij zich gewoon moeten gedragen en
208 bij misdragingen worden ze weggestuurd. Hierin moet duidelijkheid zijn.

209 Lars Meijer vraagt zich af hoe het vervoer geregeld wordt, met name naar de Den Haag excursie.

210 Henri van Omme geeft aan dat de logistieke planning van de commissie door Emiel Wanningen gedaan
211 wordt. Het is de bedoeling dat ze met de trein naar Den Haag. Dit moet vooral met de buitenlanders
212 goed geregeld worden. Voor de Nederlanders zal dit makkelijk zijn aangezien zij gebruiken kunnen
213 maken van hun studenten-OV. Voor de buitenlanders wordt dit moeilijker en zeker met een grote
214 groep. Daarom zal er per tien buitenlanders één commissielid met hen meereizen.

215 Lars Meijer vraagt het met name over de capaciteit. Hij is van mening dat er geen 150 man in een trein
216 passen.

217 Henri van Omme geeft aan dat ze gaan op één moment en dan kijken ze wel welk commissielid
218 achterblijft.

219 Thom Dijkstra geeft aan dat bij een busmaatschappij er gebeld kan worden en dat er dan extra bussen
220 worden ingezet. Hij weet niet of dit ook bij de NS zo werkt maar er kan altijd naar gekeken worden. Hij
221 stelt voor dat de NS gemaild wordt en dan kijken of het mogelijk is.

222 Steffen Westerburger geeft aan Emiel Wanningen moest werken en daarom hier niet bij kon zijn.

223 Henri van Omme geeft aan dat Emiel Wanningen verantwoordelijk is hiervoor.

224 Quintano Codrington vindt het een mooie toevoeging van Thom Dijkstra. Buitenlandse studenten en
225 de inschrijvingen duurt nog even maar er werd niet gesteld dat wie het eerst betaald, kan komen. Hij
226 vraagt zich af of er niet een selectie moet komen om een bepaalde diversiteit te garanderen.

227 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat dit een moeilijk onderwerp is om beleid over te maken want het kan
228 niet zo zijn dat er iemand geweigerd wordt omdat hij niet uit een ver en exotisch land komt.

229 Maren Backbier geeft aan dat de inschrijvingen voor IAPSS niet altijd gelijk lopen. Er zijn veel
230 inschrijvingen maar ze weet niet of dit gelijk binnenkomt en of de betalingen allemaal in dezelfde
231 periode komen. De selectie is moeilijk maar je kan natuurlijk pas na de betalingen dit bepalen. Het
232 hangt in haar ogen af van de snelheid van de betalingen.

233 Yaël van Drunen geeft aan dat Maren Backbier het heeft over wanbetalers. Ze vraagt daarom zich af
234 of het bedrag wordt afgeschreven of dat dit via een incasso geschiet.

235 Maren Backbier geeft aan dat ze zelf moeten betalen en pas na de betaling komen ze in de poule met
236 de mensen die kunnen komen.

237 Thom Dijkstra geeft aan dat het handig kan zijn om dit alvast om de site te zetten, over de
238 betalingsinformatie, aangezien de inschrijvingen op korte termijn zullen beginnen.

239 Ruud Penders geeft aan dat pas bij de limiet er gekeken gaat worden hoe dit aangepakt gaat worden.

240 Steffen Westerburger geeft aan dat de commissie beslist wat de regels zijn omtrent toetreding. De
241 datum kunnen ze zelf ook bepalen en daarnaast komt het ook soms voor dat er mensen wel betalen
242 maar niet komen opdagen. Diversiteiten zoals voorgesteld door Quintano Codrington vindt hij een
243 goed punt. Verder is er ook een call for papers waarbij IAPSS reisvergoedingen beschikbaar stelt zodat
244 ook deze mensen naar het congres kunnen komen. Hierdoor krijgen ze € 250, - van IAPSS, buiten onze
245 begroting om, zodat er een mooie mix komt met ook mensen uit Afrika of Gaza.

246 Ruud Penders geeft aan dat Quintano Codrington zijn tweede vraag kan stellen.

247 Quintano Codrington geeft aan dat hij niet alleen exotische landen bedoelde maar dat het wel een
248 internationaal congres blijft.

249 Ruud Penders geeft aan dat er wel natuurlijk veel mensen uit Nijmegen zullen komen.

250 Quintano Codrington geeft aan dat dit misschien bij veel inschrijvingen moet worden meegenomen.
251 Het andere punt waarover hij een vraag had was dat er in het begin van het stuk een aantal bedragen
252 omtrent sponsoring worden genoemd, maar staat alles daarbuiten ook al vast.

253 Ruud Penders geeft aan dat de vakgroep binnenkort de toegezegde € 2000, - op papier zal zetten,
254 daarnaast € 1000, - voor de borrel en € 400, - voor een spreker. De rest is afwachten voor een extra
255 spreker of dat het vrij te besteden is. De faculteit staat al vast en gaan we nog langs. Daarnaast is door
256 het international office al toegezegd maar moet nog door de vergadering heen. In principe staat dit
257 bedrag al vast.

258 Tom Groot Haar vraagt hoe de overige € 2000, - verwacht wordt binnengehaald te worden.

259 Ruud Penders geeft aan dat ze ermee bezig zijn. Ze hebben al veel geld gehad van het international
260 office.
261 Gijs Swennen geeft aan dat de sponsoring nog niet zeker is. Hij vraagt zich af waar de risico's zitten.
262 Ruud Penders geeft aan dat dit pas bij de begroting besproken zal worden.
263 Quintano Codrington vraagt zich af of Maren en de commissie aanblijven en of dat ook geldt voor de
264 rest van het bestuur.
265 Ruud Penders geeft aan dat Ruud en Remco net als Maren gewoon in oktober zullen aftreden en de
266 commissie blijft gewoon aan.
267 Lars Meijer vraagt zich af of dat Dyon Bambacht en Manouk Smeets ook meedoen bij de organisatie
268 en vragen zich af of er ook een rol is voor het nieuwe bestuur. Hij is van mening dat het handig is als
269 het nieuwe bestuur gaat helpen.
270 Ruud Penders geeft aan dat er gekeken gaat worden bij de inwerking maar dat er niet veel gedaan
271 hoeft te worden. Het zal wel een drukke week worden maar verder doet de commissie en het huidige
272 bestuur alles.
273 Remco Frank geeft aan dat contractueel gezien het nieuwe bestuur wel verantwoordelijk is.
274 Maren Backbier geeft aan dat de commissie ook buiten het huidige jaar door blijft gaan.
275 Thom Dijkstra vraagt zich af of het niet handig is om tijdens de sollicitaties te vertellen wat eraan komt
276 en dat zij verantwoordelijk is voor het congres. Dat het duidelijk is dat zij er verantwoordelijk voor zijn.
277 Ruud Penders geeft aan dat dit zeker bij de sollicitaties wordt meegegeven.
278 Thom Dijkstra geeft aan dat het geen probleem zal zijn maar je moet het wel meegeven.
279 Ruud Penders geeft aan dat dit zeker zal gebeuren.
280 Quintano Codrington vraagt zich af of er voorwaarden verbonden zijn aan de SNUF garantie.
281 Ruud Penders geeft aan dat er goed beleid gevoerd moet worden en dat er studenten van de Radboud
282 Universiteit heen kunnen. Hieraan voldoen we allebei.
283 Remco Frank geeft aan dat hij dat hoopt.
284 Ruud Penders beaamt dit.
285 Gijs Swennen heeft een vraag over de sponsoring, namelijk wat als het bedrag niet gehaald wordt.
286 Thom Dijkstra geeft aan dat er is gekozen om alles via ismus rekening te doen. Waarom is er niet
287 gekozen om alles via IAPSS te doen aangezien het congres van IAPSS is.
288 Ruud Penders geeft aan dat ismus het organiseert en IAPSS helpt daarbij om hun leden te krijgen vanuit
289 de hele wereld. Daarom is er ook gekozen voor de rekening van ismus.
290 Steffen Westerburger geeft aan dat ongeveer hetzelfde is als een wereldkampioenschap voetbal
291 organiseren. Qatar organiseert het onder de paraplu van FIFA en de FIFA regelt dat de landen
292 meedoen. Dat is bij ons ook. We organiseren het en krijgen de studenten cadeau.
293 Ruud Penders geeft of er nog vragen zijn over de stukken want dan kunnen we door naar de bespreking
294 van de begroting.
295 Steffen Westerburger vraagt of er nog gestemd moet worden.
296 Ruud Penders geeft aan dat dit pas na de begroting zal gebeuren. Hij geeft daarna aan dat er nu de
297 begroting besproken zal worden.
298 Steffen Westerburger geeft aan dat hij een duidelijk beeld wil geven. De huisvesting kost € 14.000 in
299 Berg & Dal. Dat is veel kosten, mede door de afstand. Belvoir is wel duurder dus bij Belvoir zal de
300 begroting wel omhoog gaan en de kosten van het ontbijt zullen wegvallen. In Berg & Dal kost het € 26,
301 - per persoon per nacht en bij Belvoir komt hier vier euro bij.

302 Remco Frank geeft aan dat in Berg & Dal het niet mogelijk is om mensen op zondag te huisvesten en
303 dan moeten we de mensen vrijdag en zaterdag verplaatsen. Dat is niet de ideale oplossing maar het
304 moet maar als het niet anders kan.

305 Ruud Penders geeft aan dat de kosten voor het hotel omhoog zullen gaan en het ontbijt valt weg. Die
306 veranderingen zullen eventueel nog verwerkt moeten worden.

307 Thom Dijkstra geeft aan dat het prima is maar hij vraagt zich af of de deelnemerskosten al vast liggen
308 of kunnen deze nog stijgen om de stijgende kosten op te vangen.

309 Maren Backbier geeft aan dat de commissie met het bestuur heeft gepraat en er toen naar de kosten
310 is gekeken. De grens van € 200, - ligt heel zwaar en dan is € 195, - natuurlijk ook al heel ruim. Daarom
311 moet dit gecompenseerd worden door sponsoring. Hetzelfde geldt voor € 80, - en niet € 100, - vragen.

312 Ruud Penders geeft dat de kosten laag blijven om het ook voor armere buitenlanders toegankelijk te
313 houden.

314 Thom Dijkstra vraagt of dat geld dan van andere posten komt.

315 Ruud Penders geeft aan dat ze misschien andere posten omhoog moeten gooien en of alleen de kosten
316 voor de AC omhoog gooien.

317 Gijs Swennen vraagt of het drie euro extra is voor die paar nachten of dat het drie euro extra is voor
318 de gehele duur is.

319 Ruud Penders geeft aan dat naast het ontbijt bij Berg & Dal de kosten voor het vervoer, wc rollen
320 moeten regelen. Dat is bij die drie euro inbegrepen. Desondanks zullen ze wat duurder zijn.

321 Gijs Swennen vraagt of het de bedoeling is dat de mensen heel de duur daar blijven.

322 Ruud Penders geeft aan dat de mensen ook die nachten in het Belvoir blijven.

323 Tom Groot Haar heeft een aantal vragen. Ten eerste over Bike rent. Die gaat er dan af maar dat is ook
324 nog niet zeker. Waar haal je die vandaan en is er rekening gehouden met mensen die niet kunnen
325 fietsen. We hebben met het bestuur van IAPSS overlegd en dat mensen wel kunnen fietsten. Eventueel
326 kijken naar NS of AEGEE fietsen lenen.

327 Tom Groot Haar geeft aan dat de AEGEE fietsen niet goed zijn.

328 Ruud Penders geeft aan dat ze de fietsen anders bij de Summer schools gaat halen. Bij het Belvoir
329 hoeven ze niet zo ver en dan kunnen ze ook fietsen.

330 Tom Groot Haar geeft aan dat het nog steeds ver is.

331 Steffen Westerbürger geeft aan dat in de kosten kunnen doen wat we willen. We hoeven geen maaltijd
332 te regelen maar dat moeten ze dan maar zelf doen.

333 Ruud Penders geeft aan dat daar nog naar gekeken moet worden.

334 Tom Groot Haar heeft zijn twijfels bij de fietsen. Daarnaast vraagt hij zich af of het transport naar Den
335 Haag, via de trein, ook geldt voor de reis naar Arnhem.

336 Ruud Penders geeft aan dat dit allemaal bij de kosten is inbegrepen.

337 Quintano Codrington geeft aan dat in Berg & Dal het niet mogelijk is om daar de eerste en laatste nacht
338 te slapen. Hoe is dit in de begroting opgenomen.

339 Ruud Penders geeft aan dat dit later bekend is geworden en dat het niet meer mogelijk was om dit
340 mee te nemen in de begroting.

341 Quintano Codrington maakt de vergelijking met het Belvoir en geeft aan dat de kosten sowieso hoger
342 zullen uitvallen dan in de huidige begroting.

343 Ruud Penders geeft aan dat er inderdaad kosten bij zullen komen.

344 Lars Meijer geeft aan dat de kosten met drie euro per persoon per nacht zullen stijgen en dat de fietsen
345 en ontbijt zullen wegvallen.

346 Ruud Penders geeft aan dat de drie euro een schatting is en dat morgen de exacte cijfers berekend
347 zullen worden. De offerte van Belvoir wordt namelijk nagerekend en dan wordt pas duidelijk hoeveel
348 de kosten daadwerkelijk zijn.

349 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hoewel er nu een begroting wordt vastgesteld dat de ALV niet kan
350 bepalen of er gekozen wordt voor fietsen of welk hotel er geboekt wordt. Het gaat over het vertrouwen
351 van de vereniging voor het congres.

352 Ruud Penders geeft aan dat elk advies welkom is.

353 Steffen Westerburger vindt het belangrijk dat er gebruik gemaakt wordt van dit adviesorgaan. Hij wil
354 graag de pet van de voorzitter van commissie afzetten en die van een lid opzetten. Leden moeten
355 kijken of ze vertrouwen willen geven in de vereniging. Daarnaast wil hij aangeven dat hij als lid van
356 mening is dat de bijdrage van vierhonderd euro voor het congres omhoog kan. De constitutieborrel of
357 andere zaken kosten ook veel en dit is faculteitsbreed dus hij is van mening dat er meer geld aan
358 besteed kan worden.

359 Ruud Penders geeft aan dat honderd euro per dag van het congres meer dan genoeg is. Zoals voor het
360 PiP-congres ook maar honderd euro is gegeven voor één dag.

361 Gijs Swennen is ook van mening dat vierhonderd euro meer dan genoeg is. Er is ook meer dan het geld,
362 namelijk de tijd en werk die erin is gestoken en de verantwoordelijkheid die de vereniging draagt.

363 Thom Dijkstra vindt het ook meer dan voldoende en daarnaast kunnen niet alle ismi er heen en ook
364 niet eens gratis. Ook het risico wat de vereniging draagt zorgt ervoor dat dit bedrag in zijn ogen een
365 mooi bedrag is.

366 Ruud Penders geeft aan dat we dit toekennen er nog wel gekeken moet worden hoe dit allemaal
367 vastgelegd dient te worden.

368 Maren Backbier geeft aan dat er gekeken moet worden naar de begroting van dit jaar en misschien de
369 helft uit volgend jaar halen. Er is dit jaar een groot overschot en het moet ook niet zo zijn dat het
370 volgende bestuur voor alle kosten opdraait. Het is een grote post op de begroting en dat kunnen zij
371 beter ergens anders aan uitgeven.

372 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat de vierhonderd euro uit dit jaar moet komen aangezien het gaat om
373 dit boekjaar. Daarnaast vindt hij dat bij een overschot alles uit dit boekjaar gehaald moet worden. De
374 vereniging kost dit geen geld om het congres te organiseren en het risico kan ook uitmonden in een
375 mooie winst. Het gaat hem vooral om de overweging wat ismus kan missen voor het congres.

376 Maren Backbier geeft aan dat ze advies gevraagd heeft over het bedrag en hoe ze dit moeten doen.
377 Het volgende jaar betaalt omdat het in het volgende boekjaar valt maar bij overschot kan er wat
378 worden doorgeschoven naar volgend jaar.

379 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat er ook wat gereserveerd kan worden.

380 Maren Backbier geeft aan dat ze erover heeft gesproken maar omdat het in oktober valt dat het
381 volgende bestuur het volledig moet betalen.

382 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het dit jaar gereserveerd moet worden en dat het volgend jaar wordt
383 uitgegeven.

384 Maren Backbier snapt dit en geeft aan ook dit jaar geld te reserveren.

385 Thom Dijkstra geeft aan dat bij een goed boekjaar er misschien meer geld die kant op kan.

386 Jeroen Hellebrekers is het hier niet mee eens.

387 Thom Dijkstra vindt het raar dat dit automatisch zou gaan.

388 Steffen Westerburger geeft aan dat vierhonderd euro het bedrag is dat het bestuur zal uitgeven aan
389 het congres. Vervolgens dat bedrag reserveren en het volgende bestuur kan dan bepalen om er nog
390 meer geld bij te doen.

391 Ruud Penders geeft aan dat de commissie heeft besloten dat vierhonderd euro genoeg is om vanuit
392 de vereniging te geven aan het congres.
393 Steffen Westerburger geeft aan dat het volgende bestuur altijd nog kan kiezen om er extra geld bij te
394 geven. De ALV kan altijd bepalen of we dit aanpassen.
395 Thom Dijkstra geeft aan dat er dus nu gestemd wordt over het bedrag wat het huidige bestuur eraan
396 uitgeeft.
397 Steffen Westerburger vraagt of het volgende bestuur er nog meer geld bij kan doen.
398 Thom Dijkstra bevestigt dit.
399 Steffen Westerburger geeft aan dat hij van mening is dat er geld bij mag. Het is leuk dat er geld wordt
400 uitgegeven voor de constitutieborrel maar dat is ordinair zuipen om de banden binnen Nijmegen te
401 promoten. Nu is er dus een buitenlandse kans op vertegenwoordiging en de vakgroep legt ook al geld
402 bij. Daarom moet er in zijn ogen geld vanuit ismus bij.
403 Lowieke Vermeulen vraagt hoe het zit met de kosten van tweehonderd euro nu en tweehonderd euro
404 volgend jaar. Hoe zit dit dan met de mening van het nieuwe bestuur.
405 Maren Backbier geeft aan dat het geld gereserveerd wordt voor het congres.
406 Lowieke Vermeulen vraagt of dit niet moeilijk is met het nieuwe bestuur.
407 Maren Backbier geeft aan dat dit niet het geval is.
408 Quintano Codrington vindt het mooi dat ismus dit doet en de tweehonderd euro is een mooi symbool
409 om dit in dit boekjaar te laten vallen. Vooral als dit samenvalt met de gedeelde verantwoordelijkheid
410 voor het congres. Ook dat het volgende bestuur niet met alle kosten zit. Dit kan dus nu niet
411 afgesproken worden.
412 Ruud Penders geeft aan dat hij de vraag niet helemaal snapt.
413 Quintano Codrington doelt op de verdeling van tweehonderd euro nu en tweehonderd euro volgend
414 jaar. Hij vraagt zich af of hier geen problemen bij komen.
415 Maren Backbier geeft aan dat het advies was om alles volgend jaar te doen maar de ALV wil graag dat
416 de vierhonderd volledig door ons wordt betaald en dat volgend jaar er opnieuw gekeken worden
417 hoeveel er dan nog wordt bijgedragen.
418 Yaël van Drunen geeft aan dat ze het eens is met de vierhonderd euro maar misschien moet er gekeken
419 worden naar een andere verdeling. Als het bestuur ervoor heeft gekozen dan kan de ALV dit ook
420 kiezen. Het volgende bestuur kan dan zelf bepalen wat zij geven en dan kan de vierhonderd euro
421 gewoon gereserveerd worden.
422 Tom Groot Haar wil graag reageren op Steffen Westerburger. Hij vindt het een beetje kort door de
423 bocht want, hoewel de universiteit en faculteit dit wel willen, ismus heeft nooit internationaliseren als
424 doel gehad.
425 Thom Dijkstra is het eens met Tom Groot Haar. Het is prima dat het wordt georganiseerd en ook dat
426 ismus eraan meebetaalt maar het is een idee van een kleine groep en niet de hele vereniging is het
427 eens met het plan om een congres te organiseren.
428 Ruud Penders geeft aan dat Jeroen Hellebrekers de mogelijkheid alleen aandroeg en Steffen
429 Westerburger geeft zijn eigen mening, niet die van het bestuur of die van de vereniging.
430 Steffen Westerburger heeft het gevoel dat naar tennis en McEnroe kijkt. De vereniging wil al jaren
431 internationaliseren in zijn ogen.
432 Ruud Penders geeft aan dat het niet over de afgelopen jaren gaat maar over het hier en nu.
433 Luuk Mevis geeft aan dat in zijn ogen pas als het krap wordt dat er toegevoegd vanuit ismus dient te
434 worden. Voor nu vindt hij vierhonderd euro genoeg.
435 Ruud Penders geeft aan dat er gevraagd wordt om de mening van de ALV en dat alles welkom is.

436 Gijs Swennen vraagt of er nog over de sponsoring wordt gesproken.
437 Ruud Penders geeft aan dat dit zeker het geval is. Op dit moment hebben ze al geld binnen van het
438 international office maar er worden nog verschillende instituties aangeschreven voor sponsoring.
439 Maren Backbier geeft aan dat het principe van een begroting is dat het een schatting is en dat die in
440 balans is. Het kan zijn niet zo zijn dat er drieduizend euro is en dat dit bedrag dan op de balans wordt
441 gezet. Er staat een streefbedrag op en daarboven stop je niet met werken maar je gaat door op die
442 bonus te bereiken. Dit doel is in de ogen van de commissie haalbaar.
443 Gijs Swennen beaamt dit maar het blijft een risico, hoewel hij van mening is dat het bedrag haalbaar
444 is.
445 Maren Backbier geeft aan dat een balans nou eenmaal zo werkt.
446 Gijs Swennen geeft aan dat er nog steeds veel risico is maar het kan wel lukken.
447 Ruud Penders geeft aan dat de commissie denkt dat het gaat lukken.
448 Gijs Swennen vraagt of er veel terugkoppeling is vanuit de aangeschreven instituties.
449 Ruud Penders geeft aan dat de één nee zegt en dat de ander nog moet wachten op een vergadering
450 voordat er een besluit genomen kan worden.
451 Gijs Swennen vraagt of er ook al toezeggingen zijn buiten de hier al genoemden.
452 Ruud Penders geeft aan dat dit niet het geval is maar dat er ook gekeken wordt naar sponsoring in
453 natura. Het kan twee kanten opwerken.
454 Henri van Omme geeft aan dat het nog steeds wel in een voorbereidende fase zit en dat ze nog een
455 paar maanden hebben. De commissie ligt op schema en ze hebben al wat rond maar dit zijn de laatste
456 dingetjes die geregeld moeten worden. De tweeduizend euro komt wel goed maar het gaat meer over
457 de toestemming van de ALV.
458 Yaël van Drunen geeft aan dat de reiscommissie ook niet zonder subsidie iets kon doen en dat daar
459 ook gewoon op wordt begroot. Daar waar we dus nu over gaan stemmen is het vertrouwen vanuit de
460 vereniging en dat de bedragen niet te hoog zijn ingeschat.
461 Ruud Penders geeft aan dat Gijs Swennen mag reageren en dat er dan een pauze is.
462 Gijs Swennen wil niet dat er een misverstand ontstaat en alles komt goed maar hij vraagt gewoon om
463 op de hoogte gehouden te worden.
464 Ruud Penders geeft aan dat er dan nu een pauze zal zijn. Hij schorst om 21:17 uur de vergadering voor
465 tien minuten.
466
467 Ruud Penders opent om 21:33 uur de vergadering en vraagt of er nog meer vragen zijn over het budget.
468 Thom Dijkstra geeft aan dat in de begroting € 7,50 per persoon staat voor een diner. Hij wil weten waar
469 ze gaan eten want dat is niet heel hoog.
470 Remco Frank geeft aan dat dit gebaseerd is op de introductie waarbij er toen voor zes euro per persoon
471 is gegeten. De groep wordt opgesplitst met dezelfde prijs met buffet.
472 Ruud Penders geeft aan dat restauranthouders niet zover vooruit kijken.
473 Thom Dijkstra geeft aan dat het weinig lijkt voor een diner in Nijmegen.
474 Remco geeft aan dat het in de introductie wel is gelukt en daar wordt nu ook vanuit gegaan.
475 Remco gebaseerd op de intro dat we dan voor 6 euro kunnen eten en dat nu ook. De groep splitsen
476 met dezelfde prijs en buffet en dat het aantal mogelijk is.
477 Thom Dijkstra geeft aan dat hij dit snapt maar nu komt er meer dan tweehonderd man, kan dat wel in
478 een restaurant.
479 Maren Backbier geeft aan dat het over twee restaurants verdeeld gaat worden.

480 Ruud Penders geeft aan dat ze ook een goede onderhandelingspositie hebben. Daarna vraagt hij of er
481 nog meer vragen zijn.

482 Thom Dijkstra geeft aan dat reizen met de trein naar Den Haag lastig wordt. Het kan vrij goedkoop ook
483 met een bus. Met de excursie hebben zij via huureenbus.nl een goede deal weten te vinden. Het is ook
484 makkelijker dan met een grote groep bij Utrecht te moeten overstappen.

485 Ruud Penders geeft aan dat er naar gekeken is maar dat de trein goedkoper was maar er zal naar
486 gekeken worden. Aangezien er geen vragen meer waren wordt er overgegaan tot de stemming en
487 Ruud Penders legt de stemmingsprocedure uit.

488

489 **Stemming begroting AC/GA Nijmegen**

490 Remco Frank leest het quorum voor.

491

492 Aanwezig 19

493 Machtigingen 5

494 Totaal 24

495

496 Voor 19

497 Tegen 0

498 Onthouding 5

499

500 De begroting is hierbij aangenomen.

501

502 **W.V.T.T.K.**

503 Ruud Penders geeft aan dat het punt van Steffen Westerburger is doorgeschoven naar de W.V.T.T.K.
504 Steffen Westerburger geeft aan dat hij twee punten heeft. Hij wil de aanwezigen bedanken voor de
505 getoonde interesse en geeft aan dat het een mooi congres voor de vereniging wordt. De hulp van
506 iedereen is ook welkom en zeker van degene die vandaag de moeite hebben genomen om hierbij
507 aanwezig te zijn. Iedereen zal nog een keer bij elkaar geroepen worden want de vereniging moet in
508 september shinen. Ten tweede wil hij als lid inbrengen dat hij ervan baalt dat er zo weinig aandacht is
509 voor internationalisering. Hij is van mening dat ismus allang denkt over internationalisering. Hij wil
510 graag dat het bestuur aan haar opvolgers meegeeft dat de internationalisering belangrijker moet
511 worden in het beleid, het is namelijk niet iets voor ernaast. Na 2011 is er niemand meer van het zittend
512 bestuur aanwezig geweest bij een vergadering terwijl ismus ervoor heeft gezorgd dat IAPSS zich
513 huisvest in Nijmegen. Er zijn altijd discussies wie er naar de congressen moeten gaan.

514 Ruud Penders geeft aan dat er wel aan internationalisering wordt gedaan. Zo hebben alle
515 bestuursleden bij hun sollicitatie het hierover gehad, in het beleidsplan stond dit beschreven, hij is als
516 voorzitter verantwoordelijk hiervoor en is naar Montenegro geweest. De overige congressen kan hij
517 niet door meerdere redenen maar er wordt dus wel al veel gedaan aan internationalisering.

518 Thom Dijkstra geeft aan dat hij het eens is met Steffen Westerburger maar is van mening dat dit niet
519 de plaats is om te discussiëren hoe het volgend bestuur het beleid omtrent internationalisering zal
520 inkleden. Zij moeten zelf kiezen of ze bij elke vergadering aanwezig zullen zijn en bij de wissel kunnen
521 we dan kijken wat ze moeten doen. Bij het beleidsplan kan dit besproken worden. Hij vindt zelf niet
522 dat er per se altijd iemand heen hoeft terwijl het wel belangrijk is maar we blijven een vereniging in
523 Nijmegen voor studenten politicologie in Nijmegen. We moeten daarom ons richten op Nijmegen en
524 ook de activiteiten moeten hierop aansluiten.

525 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat wat Steffen Westerburger aangeeft niet klopt. In zijn jaar was het
526 een rompslomp bij IAPSS zelf waardoor ze dachten dat Steffen Westerburger nog steeds voorzitter
527 was. Het jaar daarna is het teruggetreden bestuurslid meegegaan en dit jaar zijn er bestuursleden naar
528 Montenegro geweest.

529 Thomas Linders geeft aan dat het niet uitmaakt of we het pas bij het volgende bestuur moeten
530 bespreken maar er moet nu ook gereflecteerd worden. Hoe we als vereniging alles hebben bereikt.
531 Misschien dat in vorige jaren niet alles goed was geregeld was maar dat is geweest. Er zijn dit jaar twee
532 Algemene Ledenvergaderingen geweest waarbij er door anderen buiten het bestuur een stem gegeven
533 moest worden en het bid werd ook niet door het bestuur gepresenteerd. Het argument dat er
534 tentamens zijn is in zijn ogen niet een argument aangezien de vakgroep graag wil helpen. Dit was bij
535 Steffen Westerburger in Lissabon ook het geval. Dus dit is wel het moment om te reflecteren.

536 Ruud Penders geeft aan dat hij niet is gegaan omdat hij bestuurslid bij ismus, dat het een drukjaar is
537 geweest, in Montenegro is hij geweest en daarnaast was Boekarest te kort dag en Griekenland te dicht
538 op de tentamens. De AC/GA is door onder andere Thomas Linders binnengehaald en daardoor komt
539 onze naam wel aan in het buitenland.

540 Thomas Linders heeft geen kritiek op het beleid maar het is constant de verklaring dat intern te druk
541 is geweest. Het takenpakket extern is dan duidelijk niet goed bij de voorzitter. Wordt er dan bij het
542 bestuur wel duidelijk aangekaart dat dit belangrijk is.

543 Ruud Penders vraagt hoe Thomas Linders dit bedoeld.

544 Thomas Linders geeft aan de voorzitter altijd naar vergaderingen moet. Hij vraagt zich af of dit wel
545 helder is of dat dit duidelijker gemaakt moet worden.

546 Ruud Penders geeft aan dat dit inderdaad zijn taak is maar zijn voorganger is niet veel met IAPSS bezig
547 geweest. Hierdoor was er niet een goede start maar nu bezit hij veel kennis over IAPSS en die zal hij
548 doorgeven aan zijn opvolgers. Hij geeft aan dat hij wel van plan was om te gaan maar het kan ook aan
549 de data gelegen hebben.

550 Thomas Linders geeft aan dat Nijmegen op het platteland ligt, relatief ver van de Randstad, en dat
551 daardoor de keuze makkelijk voor de Randstad valt. Het Platform voor Politicologen (PvP) wordt geleid
552 door Amsterdam en Leiden. Onze vereniging kan als kleine vereniging, buiten de Randstad, bij IAPSS
553 wel een duidelijk beeld geven door aanwezig te zijn bij AC/GA's. Probeer gewoon Nijmegen te
554 representeren door aanwezig te zijn.

555 Ruud Penders geeft aan dat het PvP niet door de Randstad geleid wordt maar dat Nijmegen
556 professioneler is dan alle andere verenigingen. In Montenegro waren wij er, Boekarest was Machiavelli
557 er dat hij weet en van Griekenland weet hij het niet.

558 Thomas Linders geeft aan dat in Griekenland er twee bestuursleden waren van Machiavelli.

559 Jeroen Hellebrekers geeft aan dat in de afgelopen jaren er veel is gedaan aan de opbouw van IAPS
560 maar nu loopt het niet omdat er niet veel vanuit ismus gedaan wordt. Misschien dat bij de opvolging
561 gekeken kan worden naar de aanwezigheid van bestuursleden bij IAPSS in de takenpakketten.

562 Ruud Penders geeft aan dat het huidige bestuur grote stappen heeft genomen ten opzichte van andere
563 besturen.

564 Remco Frank geeft aan dat er nu veel kennis is opgedaan. Hij is wel naar Montenegro geweest maar
565 het is dus wel de vraag waarom hij niet naar anderen is geweest. Misschien dat anderen ook naar een
566 AC/GA hadden moeten gaan want daarna begon het bij hem pas te leven.

567 Thomas Linders wil geen kritiek geven maar wil graag aanklaarten dat de boot niet gemist moet
568 worden. Er zijn veel kansen en na dit jaar is hij ook weg. De vakgroep wil veel doen, de master is de

569 etalagemaster en de zetel is dichtbij. Er moet bewustzijn gecreëerd worden dat er kansen zijn en jullie
570 zijn het bestuur met de meeste interesse in IAPSS.
571 Remco Frank geeft aan dat er een consistentie moeten worden ingebouwd.
572 Thomas Linders beaamt dit.
573 Ruud Penders de voorgangers zijn ooit geweest en de opvolger zal dit zeker meekrijgen. De faculteit
574 en de vakgroep vinden dat wij ook goed bezig zijn.
575 Steffen Westerburger vindt ook dat het bestuur goed bezig is, complimenten hiervoor, maar kijk ook
576 naar de nieuwe start met de opgebouwde kennis met IAPSS. Start in oktober en zorg dat volgende
577 besturen hiermee verder kunnen. Verder kunnen jullie de plek bij de GA overnemen. Het zou mooi zijn
578 als het bestuur daar meer de leiding inneemt, ook al kunnen jullie niet allemaal maar ook met een
579 delegatie is goed.
580 Quintano Codrington wil graag een korte toevoeging geven dat het goed is dat er altijd een delegatie
581 gaat. Dat is goed voor de naamsbekendheid voor ismus en dat zij in naam van ismus kunnen handelen.
582 Ruud Penders geeft aan dat dit het geval al is aangezien Steffen Westerburger een aantal keren ismus
583 vertegenwoordigt heeft bij IAPSS.
584
585 **Rondvraag**
586 Tom Dymanus geeft aan dat hij net binnen komt lopen. Hij vraagt of hij zo een korte samenvatting mag
587 hebben, of hij de notulen mag lezen, of hij het bestuur mag bedanken en of hij hen succes mag wensen
588 met de afronding.
589 Sandra Arntz mag vragen of het bestuur het volgende bestuur goed wil inlichten dat het op de agenda
590 komt te staan.
591 Lars Meijer had geen vraag.
592 Stan van Moorsel vraagt of hij het bestuur mag complimenteren en of hij iedereen succes mag wensen
593 met het congres.
594 Thom Dijkstra vraagt of hij Dyon Bambacht succes mag wensen met de notulen, of hij de waardering
595 mag uitspreken dat het bestuur het congres naar Nijmegen zal halen samen met de meewerkende
596 leden, of hij mag uitspreken dat hij hoopt op succes, of hij mag zeggen dat hij het een goed idee vindt
597 van Steffen Westerburger om een praatje te houden voor de vereniging en of hij het bestuur mag
598 bedanken voor de ALV
599 Tom Groot Haar vraagt of hij het vertrouwen mag uitspreken in de commissie, of hij zijn zorgen mag
600 uitspreken over de fietsende buitenlanders en of hij zijn opluchting mag uitspreken over de lengte van
601 de ALV.
602 Steffen Westerburger vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid, of hij als lid en
603 IAPSS-fanaat iedereen erop mag wijzen dat je met IAPSS zes dagen naar Tunesië kan gaan voor slechts
604 €180, -, dat je naar de Verenigde Staten kunt gaan en dat de Facebookpagina van IAPSS 31.000 likes
605 heeft.
606 Henri van Omme vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de ALV, of hij Dyon Bambacht succes
607 mag wensen met de notulen en of hij de aanwezigen mag bedanken voor de constructieve bijdrage
608 voor de AC/GA Nijmegen.
609 Thomas Linders vraagt of hij iedereen mag uitnodigen voor de studytrip van 8 tot 16 juni, kost € 180, -
610 en je gaat naar een NGO, overheidsdiensten, mensenrechtenbewegingen en natuurlijk interessant
611 voor de Arabische lente in Tunesië, het enige land waar deze succesvol was. Hij vraagt of hij ook
612 iedereen mag uitnodigen voor de trip naar Washington en New York voor slechts € 560, - exclusief
613 vlucht want er was geen miljonair die dit wilde betalen. Ze gaan naar het congres, state department

614 en het Witte Huis. Ten slotte vraagt hij of hij iedereen ook mag uitnodigen voor het World Congress in
615 Londen 2015, of hij het bestuur hiervoor mag uitnodigen en of hij de secretaris succes mag wensen
616 met de notulen.

617 Quintano Codrington vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de ALV, of hij Dyon Bambacht mag
618 succes wensen met de notulen, of hij de aanwezigen mag bedanken voor de ALV en de interactie, of
619 hij lid Steffen Westerburger mag bedanken voor zijn mooie amuserende bijdrages en of hij aan Ruud
620 Penders mag vragen wat hij als de zin van het leven ziet.

621 Jeroen Hellebrekers vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid, of hij mag aangeven
622 dat het goed was dat er een ALV hiervoor is gehouden, of hij Dyon Bambacht succes mag wensen met
623 de notulen, of hij mag toelichten dat de commissie goed bezig is, of dat hij mag aangeven dat we door
624 IAPSS (31.000 likes) en Londen Congres gedeeld zijn op Facebook en dat we nu wel genoeg bekendheid
625 hebben en of het bestuur nu eindelijk weer eens naar een Raad van Advies kan kijken.

626 Manouk Smeets vraagt of zij iedereen mag bedanken voor de constructieve houding en of ze iedereen
627 mag bedanken voor de stilte vanuit haar kant.

628 Maren Backbier vraagt of zij de aanwezigen mag bedanken voor de constructieve houding, of zij Dyon
629 Bambacht succes mag wensen met de notulen en of zij de commissie succes mag wensen.

630 Remco Frank vraagt of hij zijn teleurstelling mag uitspreken omdat niemand gisteren aanwezig was om
631 Ruud naakt te zien, of hij de ALV mag bedanken voor de ALV aldus Roel Meijer en of hij iedereen mag
632 vragen om nog te blijven en een biertje te drinken in 't Haantje.

633 Dyon Bambacht vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de constructieve houding, of hij mag aangeven
634 dat hij dankzij dit duidelijke verhaal een beter beeld heeft gekregen van het congres en of hij de ALV
635 mag bedanken dat Manouk Smeets al die tijd haar mond heeft gehouden.

636 Ruud Penders geeft aan dat Tom Dymanus de notulen maar moet lezen. Hij geeft aan dat alles omtrent
637 IAPSS duidelijk in de draaiboeken komt te staan. Iedereen mag Dyon Bambacht succes wensen met de
638 notulen. Hij weet dat buitenlanders niet kunnen fietsen maar weet dat sommige bestuursleden hier
639 soms ook moeite mee hebben. De zin van het leven is dat de lieve heer ons op de aarde heeft gezet
640 om dingen te bereiken maar de katholieke kerk is ook niet alles. Dit jaar was het ismus, ismus en verder
641 Schultenbrau. Het bespreken van een Raad van Advies zullen we een jaartje overslaan.

642 Ten slotte vraagt Ruud Penders of hij iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid, iedereen niet
643 bedanken voor de afwezigheid gisteravond bij de casinoavond en of hij mag vragen dat iedereen zijn
644 of haar glazen wil meenemen.

645

646 Ruud Penders sluit om 22:10 uur de vergadering.